

# ការិយាល័យរៀបចំព្រឹត្តិការណ៍ពិសេស PHL



Office of  
Special Events

## យើងជានរណា

ការិយាល័យរៀបចំព្រឹត្តិការណ៍ពិសេស (OSE) ជានាថា អ្នកដែលមានបំណងចង់រៀបចំព្រឹត្តិការណ៍ពិសេសនៅក្នុងទីក្រុងនេះត្រូវមានលិខិតអនុញ្ញាត អាជ្ញាប័ណ្ណ និងការធានារ៉ាប់រងត្រឹមត្រូវ ដើម្បីរៀបចំព្រឹត្តិការណ៍ពិសេស។ យើងគឺជាអ្នកផ្តល់ "សេវាច្រកចេញចូលតែមួយ" នៅក្នុងទីក្រុង Philadelphia សម្រាប់រៀបចំព្រឹត្តិការណ៍ពិសេសៗទាំងអស់។ ចាប់ពីក្បួនដង្ហែរ និងពិធីបុណ្យរហូតដល់ការតំបន់បណ្តាង និងការប្រណាំងទូក យើងប្រចាំការនៅទីនេះដើម្បីឆ្លើយសំណួរ ពិនិត្យពាក្យសុំ សម្រួលដល់ការអនុញ្ញាត និងសម្របសម្រួលសេវាកម្មនៅក្នុងទីក្រុងនេះ។

## អ្វីដែលយើងធ្វើ

ទំនួលខុសត្រូវរបស់ការិយាល័យរៀបចំព្រឹត្តិការណ៍ពិសេស (OSE) បានកើនឡើង គួរឱ្យកត់សម្គាល់ក្នុងប៉ុន្មានឆ្នាំថ្មីៗនេះ។ បន្ថែមពីលើការទទួលយកពាក្យសុំ ការចេញលិខិតអនុញ្ញាត ការចេញវិក្កយបត្រ និងការផ្តល់សេវាកម្មនៅក្នុងទីក្រុង ការិយាល័យ OSE បានពង្រីកកិច្ចខិតខំប្រឹងប្រែងចុះផ្សព្វផ្សាយដល់សហគមន៍ដោយផ្តល់ការប្រឹក្សាដោយផ្ទាល់ និងតាមអនឡាញជូនដល់អ្នកផលិតព្រឹត្តិការណ៍នាពេលអនាគត និងបទបង្ហាញព័ត៌មានដល់សមាជិកសហគមន៍ និងសាលា។

OSE ក៏ទទួលខុសត្រូវក្នុងការរៀបចំ និងអនុវត្តសំណើ RFP សម្រាប់រៀបចំព្រឹត្តិការណ៍ពិសេសខ្នាតធំក្នុងនាមឱ្យសាលាក្រុងផងដែរ។ កិច្ចខិតខំប្រឹងប្រែងកន្លងមករួមមានសេចក្តីព្រាង NFL នៃការរៀបចំព្រឹត្តិការណ៍មហោស្រពតន្ត្រីផលិតនៅអាមេរិកឆ្នាំ 2018។

## គោលដៅរបស់យើង

ការិយាល័យ OSE កំពុងធ្វើខ្លួនជាអ្នករួមចំណែកយ៉ាងសំខាន់ដល់កិច្ចខិតខំប្រឹងប្រែងផ្នែកផ្សព្វផ្សាយទីផ្សាររបស់ទីក្រុង Philadelphia តាមរយៈការផ្សព្វផ្សាយឧស្សាហកម្មសេវារៀបចំព្រឹត្តិការណ៍ពិសេសរបស់ទីក្រុង។

តាមរយៈការខិតខំប្រឹងប្រែងរបស់ការិយាល័យ OSE ទីក្រុង Philadelphia ត្រូវបានប្រសិទ្ធនាមជា "ទីក្រុងនៃមហោស្រព និងព្រឹត្តិការណ៍ពិភពលោក" ដោយសមាគមមហោស្រព និងព្រឹត្តិការណ៍អន្តរជាតិ (IFEA) ប្រាំមួយឆ្នាំជាប់ៗគ្នា។

ឧស្សាហកម្មសេវារៀបចំព្រឹត្តិការណ៍ពិសេសរបស់ទីក្រុង Philadelphia កំពុងរីកចម្រើន ហើយការិយាល័យរៀបចំព្រឹត្តិការណ៍ពិសេសនឹងដើរតួនាទីឈាន មុខគេក្នុងការកសាងសមត្ថភាពរៀបចំព្រឹត្តិការណ៍របស់ទីក្រុង ដោយកែលម្អ ការសម្របសម្រួលរវាងទីភ្នាក់ងារ បង្កើនកិច្ចខិតខំប្រឹងប្រែងចូលរួមរបស់សហគមន៍ និងក្រុមហ៊ុនអាជីវកម្ម និងដឹកនាំការស្រាវជ្រាវលើការអនុវត្តល្អបំផុតជាអន្តរជាតិរបស់សាលាក្រុង។

## សំណួរសួរញឹកញាប់

### តើព្រឹត្តិការណ៍របស់ខ្ញុំទាមទារលិខិតអនុញ្ញាតពីសាលាក្រុង Philadelphia ដែរឬទេ?

ព្រឹត្តិការណ៍ណាមួយដែលប្រារព្ធធ្វើឡើងនៅលើបរិវេណអចលនទ្រព្យទីក្រុង (ផ្លូវ ចិញ្ចឹមផ្លូវ សួនច្បារ ។ល។) ទាមទារលិខិតអនុញ្ញាត។ ព្រឹត្តិការណ៍ណាមួយដែលទាមទារសម្ភារបរិក្ខារ និង/ឬសេវាកម្មរបស់ទីក្រុងលើសពីកម្រិតធម្មតា (ប៉ូលិស, EMS, សេវាអនាម័យ។ល។) ដើម្បីឱ្យខ្លួនដំណើរការជោគជ័យ ទាមទារលិខិតអនុញ្ញាតផងដែរ។ ការិយាល័យ OSE អាចឆ្លើយសំណួរណាមួយដែលទាក់ទងនឹងព្រឹត្តិការណ៍ដែលអ្នកអាចមានសំណួរតាមរយៈលេខ 215-686-3488 ឬតាមអ៊ីមែល [ose@phila.gov](mailto:ose@phila.gov)។

### តើខ្ញុំទទួលបានលិខិតអនុញ្ញាតសម្រាប់ប្រើប្រាស់ឧទ្យាន ឬមជ្ឈមណ្ឌលកម្សាន្តដោយរបៀបណា?

ក្នុងករណីនេះ នាយកដ្ឋានឧទ្យាន និងកម្សាន្តនឹងដឹកនាំការអនុញ្ញាត។ ពិភពនិច និងព្រឹត្តិការណ៍ពិសេស និងពិធីបុណ្យខ្នាតធំត្រូវបានគ្រប់គ្រងដោយ ការិយាល័យរៀបចំព្រឹត្តិការណ៍ពិសេសឧទ្យាន និងកម្សាន្តតាមលេខ 215-685-0060។ ព្រឹត្តិការណ៍កីឡា និងព្រឹត្តិការណ៍ខ្នាតតូចផ្សេងទៀតត្រូវបានគ្រប់គ្រងដោយ ផ្ទាល់នៅកន្លែងដែលអ្នកមានបំណងចង់ប្រើប្រាស់។

### តើខ្ញុំទទួលបានលិខិតអនុញ្ញាតឱ្យបិទផ្លូវក្នុងទីក្រុងដោយរបៀបណា?

មានគម្រោងរៀបចំជប់លៀងនៅក្នុងប្លុកតំបន់លំនៅដ្ឋានឬ? ពាក្យស្នើសុំទាំងនោះត្រូវបានគ្រប់គ្រងដោយនាយកដ្ឋានផ្លូវថ្នល់តាមលេខ 215-686-5500/5501។ ពិធីបុណ្យតាមដងផ្លូវ ដែលត្រូវបានកំណត់ថាជាព្រឹត្តិការណ៍ដែលត្រូវបាន ឧបត្ថម្ភដោយក្រុមហ៊ុនអាជីវកម្ម ឬអង្គការ និង/ឬប្រារព្ធធ្វើឡើងនៅលើផ្លូវធំ ឬច្រករបៀងពាណិជ្ជកម្ម ទាមទារឱ្យមានពាក្យស្នើសុំបិទផ្លូវដើម្បីរៀបចំពិធីបុណ្យ។ ពាក្យស្នើសុំទាំងនេះត្រូវបានដំណើរការដោយការិយាល័យ OSE និងនាយកដ្ឋានផ្លូវថ្នល់។ ពាក្យស្នើសុំបិទផ្លូវដើម្បីរៀបចំពិធីបុណ្យត្រូវតែបានអនុម័តដោយនាយកដ្ឋានប៉ូលិស និង SEPTA មុនពេលអាចចេញលិខិតអនុញ្ញាតបាន។

### តើខ្ញុំអាចក្លាយជាអ្នកលក់នៅព្រឹត្តិការណ៍ពិសេសនៅទីក្រុង Philadelphia ដោយរបៀបណា?

ព្រឹត្តិការណ៍ភាគច្រើនលើសលុបនៅទីក្រុង Philadelphia ត្រូវបានផលិត និងគ្រប់គ្រងដោយអង្គការឯកជន។ អ្នកលក់ដែលមានបំណងចង់ចូលរួមក្នុងព្រឹត្តិការណ៍ទាំងនេះ ត្រូវតែទទួលបានការអនុញ្ញាតជាមុនសិនពីអ្នកផលិត/អ្នករៀបចំព្រឹត្តិការណ៍។ គេហទំព័រព្រឹត្តិការណ៍ និងបណ្តាញទំនាក់ទំនងសង្គមគឺជាប្រភពដ៏ល្អមួយសម្រាប់ផ្តល់ជាព័ត៌មានទំនាក់ទំនង។ ប្រសិនបើអ្នកត្រូវការទទួលបានអាជ្ញាប័ណ្ណរបស់អ្នកលក់ អ្នកត្រូវតែដាក់

ពាក្យស្នើសុំចាំបាច់ទៅកាន់នាយកដ្ឋានអាជ្ញាប័ណ្ណ និងអធិការកិច្ច និងនាយកដ្ឋានសុខាភិបាល (សម្រាប់តែអ្នកលក់អាហារ/ភេសជ្ជៈប៉ុណ្ណោះ)។

**តើទីក្រុង Philadelphia ផ្តល់សេវាកម្មគាំទ្រសម្រាប់ព្រឹត្តិការណ៍ពិសេសដែរឬទេ?**

ទីក្រុង Philadelphia អាចផ្តល់សេវាកម្មគាំទ្រមួយចំនួនសម្រាប់រៀបចំព្រឹត្តិការណ៍ពិសេស រួមទាំង ប៉ុន្តែមិនកំណត់ត្រឹមចំពោះដូចខាងក្រោម៖

- ប្រព័ន្ធសំឡេង
- សេវាអនាម័យ
- ការផ្តល់កម្លាំងប៉ូលិស និង EMS
- ការអនុវត្តច្បាប់សម្រាប់អ្នកលក់ខុសច្បាប់

ការិយាល័យ OSE ទទួលខុសត្រូវក្នុងការសម្របសម្រួលសេវាកម្ម និងសម្ភារបរិក្ខាររបស់ ទីក្រុងសម្រាប់រៀបចំព្រឹត្តិការណ៍ពិសេស ហើយយើងធ្វើដូច្នោះតាម រយៈពេលពេលរៀបចំព្រឹត្តិការណ៍ពិសេសរបស់ទីក្រុង Philadelphia។ គួរដឹងថា មានការគិតថ្លៃសម្រាប់សេវាកម្មទាំងនេះ ហើយអ្នករៀបចំព្រឹត្តិការណ៍ ត្រូវបានចេញវិក្កយបត្រសម្រាប់សេវាកម្មទាំងអស់ដែលផ្តល់ជូន។ តារាងប៉ាន់ស្មានតម្លៃត្រូវបានផ្តល់ជូនតាមការស្នើសុំ។

**តើមានព័ត៌មានណែនាំណាមួយសម្រាប់រៀបចំផែនការព្រឹត្តិការណ៍របស់ខ្ញុំនៅទីក្រុង Philadelphia ដែរទេ?**

ពិតជាមាន។ ជាកិច្ចដំបូង ត្រូវធានាទីតាំងដែលអ្នកចង់រៀបចំកម្មវិធីមុនពេលអ្នកធ្វើការប្តេជ្ញាចិត្ត ឬចាប់ផ្តើមយុទ្ធនាការផ្សព្វផ្សាយទីផ្សាររបស់អ្នក។

ប្រសិនបើព្រឹត្តិការណ៍របស់អ្នកគ្រោងនឹងប្រារព្ធធ្វើឡើងនៅលើបរិវេណអចលនទ្រព្យរបស់ទីក្រុង អ្នកត្រូវការលិខិតអនុញ្ញាត។

ប្រសិនបើព្រឹត្តិការណ៍របស់អ្នកគ្រោងនឹងប្រារព្ធធ្វើឡើងនៅលើបរិវេណអចលនទ្រព្យជាកម្មសិទ្ធិឯកជន អ្នកត្រូវការលិខិតអនុញ្ញាត (ជាលាយលក្ខណ៍អក្សរ) ពីម្ចាស់អចលនទ្រព្យ។

ជំងឺដែលបណ្តាលមកពីអាហារគឺជាបញ្ហាធ្ងន់ធ្ងរ ហើយមិនគួរមើលស្រាលឡើយ។

នៅពេលជ្រើសរើសអ្នកលក់សម្រាប់ព្រឹត្តិការណ៍របស់អ្នក ត្រូវប្រាកដថាពួកគេមានអាជ្ញាប័ណ្ណត្រឹមត្រូវពីនាយកដ្ឋានសុខាភិបាល និងនាយកដ្ឋានអាជ្ញាប័ណ្ណ និងអធិការកិច្ច។

រួមបញ្ចូលការចំណាយពាក់ព័ន្ធនឹងទីក្រុងនៅក្នុងគម្រោងថវិការៀបចំព្រឹត្តិការណ៍របស់អ្នក រួមទាំងថ្លៃស្នើសុំ/លិខិតអនុញ្ញាត និងការចំណាយពាក់ព័ន្ធ

ទាំងអស់សម្រាប់សេវាកម្មជាកាតព្វកិច្ចនៅក្នុងទីក្រុង (ការផ្តល់កម្លាំងប៉ូលិស/EMS ការត្រួតពិនិត្យសេវាបម្រើម្ហូបអាហារ សេវាអនាម័យ។ល។)

ប្រសិនបើអ្នកចង់កំណត់ពេលពិគ្រោះយោបល់ជាមួយអ្នកតំណាងពីការិយាល័យរបស់យើង អ្នកអាចធ្វើដូច្នោះបានដោយហៅទូរសព្ទទៅការិយាល័យរបស់យើងតាមលេខ 215-686-3488 ឬតាមអ៊ីមែល [ose@phila.gov](mailto:ose@phila.gov)

## បន្តភ្ជាប់ទំនាក់ទំនង

### ចង់បន្តភ្ជាប់ទំនាក់ទំនង?

តាមដានយើងខ្ញុំនៅលើបណ្តាញទំនាក់ទំនងសង្គម និងចូលមើលគេហទំព័ររបស់យើងសម្រាប់ព័ត៌មាន និងបច្ចុប្បន្នភាពចុងក្រោយបង្អស់ដែលទាក់ទងនឹងព្រឹត្តិការណ៍ និងទូទាំងទីក្រុង។

គេហទំព័រ: [phila.gov/OSE](http://phila.gov/OSE)

Facebook : [ព្រឹត្តិការណ៍ពិសេស MDO នៃទីក្រុង Philadelphia](#)

Twitter : [@phillymdoevents](#)

Instagram : [@phillymdoevents](#)



មហោស្រពសិល្បៈ Manayunk រៀបចំឡើងដោយ J. Fusco